
 
OBČINA RUŠE 

OBČINSKI SVET OBČINE RUŠE 

 
Številka: 032 24/2014 - 9 

Datum: 23. 12. 2015 

SKRAJŠAN ZAPISNIK 

 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v četrtek, 17. 12. 2015, ob 16. uri v 

konferenčni dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  

Sejo je vodil župan Uroš Razpet. 

 

Prisotni: Jožef Babič, Drago Bolčina, Danica Bozi, Jernej Brglez, Mihael Hleb Oset, Barbara 

Jert, Peter Juhart, Stanislav Krainer, Lea Krajnc, Andreja Markač Hleb, Petra Mušič, 

Monika Pevec, Zdenka Steblovnik Župan, Drago Škof 

Odsotni: Jernej Ajd, Marjana Kotnik Poropat, mag. Bojana Muršič /vsi opravičeno/ 

Neupravičeno 

odsotni: 

Lovro Bačun 

Vabljeni  

prisotni: 

mag. Karin Jurše, /direktorica občinske uprave/, Olga MALEC /strokovna sodelavka 

VI/, Ksenija Šef /strokovna sodelavka VI/, Ivan Fras /KO Ruše/, Tomi Prosnik 

/CEZAM/, Dragomira Zelenik /EGIDA d.o.o./ 

 

Predsedujoči, župan Uroš Razpet, je otvoril sejo in ugotovil, da je prisotnih 12 članov OSOR, zato je 

seja sklepčna. Opravičili so se Jernej Ajd, Marjana Kotnik Poropat in mag. Bojana Muršič. 

Soglasno /12 ZA/ je bil sprejet 

1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 12 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše od 18, kolikor jih šteje Občinski svet Občine Ruše. Občinski 

svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 

AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE IN 2. DOPISNE 

SEJE 

Predsedujoči, župan Uroš Razpet, je dal zapisnik 8. redne seje in 2. dopisne seje v razpravo in 

sprejem. 

V razpravi je Jožef Babič postavil vprašanje, ali je že prišlo mnenje glede oškodovanja CEZAM-a. 

Druge razprave ni bilo. 

  Ob 16.04 sta se seji pridružili Danica Bozi in Barbara Jert. 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta 

Občine Ruše z dne 22. 10. 2015. 

 

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje zapisnik 2. dopisne seje z dne 9. 11. 2015. 
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AD/3 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

Predsedujoči, župan Uroš RAZPET, je dal dnevni red v razpravo in sprejem. 

Predlagani DNEVNI RED: 

 

1. Pričetek seje: 

- ugotovitev prisotnosti  

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 8. redne seje in 2. dopisne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Volitve in imenovanja  

5. Potrditev predloga evidentiranih kandidatov za člane Sveta JSKD OI Ruše  

6. Pravilnik o dodeljevanju pomoči de minimis in drugih ukrepov za razvoj podjetništva, 

inovativnosti in turizma v Občini Ruše  

7. Pravilnik o porabi proračunskih sredstev za delo krajevnih odborov v Občini Ruše 

8. Pristop Občine Ruše k Lokalni akcijski skupini – LAS Drava 

9. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  

10. Informacije župana in občinske uprave 

- poročilo o izvajanju notranjega nadzora Občine Ruše za leto 2014 (pisna informacija). 

Predsedujoči je predlagal, da se 8. točka dnevnega reda - Pristop Občine Ruše k Lokalni akcijski 

skupini – LAS Drava premakne za točko 5. dnevnega reda - Potrditev predloga evidentiranih 

kandidatov za člane Sveta JSKD OI Ruše, ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 

Predsedujoči je podal predlagan dnevni red s spremembami v obravnavo in sprejem. 

Razprave ni bilo. 

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi naslednji dnevni red, kot sledi: 

DNEVNI RED: 

1. Pričetek seje: 

- ugotovitev prisotnosti  

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 8. redne seje in 2. dopisne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Volitve in imenovanja  

5. Potrditev predloga evidentiranih kandidatov za člane Sveta JSKD OI Ruše  

6. Pristop Občine Ruše k Lokalni akcijski skupini – LAS Drava 

7. Pravilnik o dodeljevanju pomoči de minimis in drugih ukrepov za razvoj podjetništva, 

inovativnosti in turizma v Občini Ruše  

8. Pravilnik o porabi proračunskih sredstev za delo krajevnih odborov v Občini Ruše 

9. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  

10. Informacije župana in občinske uprave 

 

AD/4 

VOLITVE IN IMENOVANJA 

Uvodno obrazložitev je podala predsednica KMVVI Petra MUŠIČ. 

Povedala je, da je KMVVI obravnavala odstopno izjavo Muhameda Seferovića s funkcije člana KO 

Bistrica ob Dravi in jo tudi potrdila. Na poziv je v roku prispeli ena vloga, in sicer neodvisne liste ZA. Za 

nadomestno članico KO Bistrica ob Dravi predlagajo Olgo Korošec. 
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Prejeli so tudi odstopno izjavo Aleksandra Brunčka, ki odstopa iz KO Bezena. Prav tako je pravočasno 

v roku prispela vloga, in sicer za Davida Marina, ki ga je predlagala Neodvisna lista za varnost in 

pomoč. 

KMVVI je podala predlog OSOR, da se navedena kandidata potrdita. 

Predsedujoči je dal na glasovanje odstop člana KO Bistrica ob Dravi Muhameda Seferovića in predlog 

za nadomestno članico Olgo Korošec.  

Razprave ni bilo.  

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje odstop Muhameda Seferovića iz članstva 

KO Bistrica ob Dravi. 

 

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje za nadomestno članico KO Bistrica ob Dravi 

Olgo Korošec, stanujočo Ul. 27 decembra 14, Bistrica ob Dravi. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje odstop člana KO Bezena Aleksandra Brunčka in predlog za 

nadomestnega člana Dejana Marina.  

Razprave ni bilo.  

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje odstop Aleksandra Brunčka iz članstva KO 

Bezena. 

 

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje za nadomestnega člana KO Bezena Davida 

Marina, stanujočega Bezena 73 a, Ruše. 

 

AD/5 

POTRDITEV PREDLOGA EVIDENTIRANIH KANDIDATVO ZA ČLANE SVETA JSKD OI RUŠE  

Uvodno obrazložitev je podala Olga MALEC /strokovna sodelavka VI/. 

Povedala je, da je bil javni poziv objavljen na spletni strani občine, prav tako so bila obveščena vsa 

kulturna društva v občini. V roku so prispele 3 kandidature, in sicer: Draga Fabjan, Marjana Habjanič 

Jerčič in Silverija Belčič. Te tri kandidature se posredujejo v imenovanje direktorju Javnega sklada za 

kulturne dejavnosti.  

Razprave ni bilo. 

Predsedujoči je podal na glasovanje ugotovitveni sklep. 

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

9. SKLEP: Na osnovi 27. člena Akta o ustanovitvi Javnega sklada RS za kulturne 

dejavnosti (Uradni list RS, št. 7/10) in 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno 

glasilo slovenskih občin, št. 25/2011, 34/2012) Občinski svet Občine Ruše 

predlaga direktorju Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti v imenovanje 

naslednje evidentirane kandidatke: 

1. Draga Fabjan, stanujoča Jamnikova ulica 10, 2342 Ruše 
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2. Marjana Habjanič Jerčič, stanujoča Pod hribom 8, 2345 Bistrica ob Dravi  

3. Silverija Belčič, stanujoča Ob ribniku 7, 2345 Bistrica ob Dravi. 

 

AD/6 

PRISTOP OBČINE RUŠE K LOKALNI AKCIJSKI SKUPINI LAS DRAVA 

Uvodno obrazložitev je podala Dragomira Zelenik /EGIDA d.o.o./. 

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

Jožef Babič – predsednik OGF 

Odbor za gospodarstvo in finance se je seznanil z gradivom in predlaga OSOR, da sprejme oba 

predlagana sklepa. 

Drago Bolčina – predsednik OKGP 

Odbor za komunalno gospodarstvo in prostor se je seznanil z gradivom in predlaga OSOR, da 

sprejme oba sklepa kot sta predlagana. 

 

V razpravi je sodeloval Drago Bolčina, ki je izpostavil, da je bila v glasilu zelo dobro povzeta možnost 

vključevanja v LAS Drava. Po njegovem predstavlja zelo pomemben razvojno turistični potencial. 

Škoda se mu zdi, da tega niso naredili prej (pred 10 leti).  

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

10. SKLEP: Občina Ruše pristopa kot ustanovna članica Lokalne Akcijske skupine LAS 

Drava, ki bo na območju Občine Ruše, Občine Selnica ob Dravi in Občine 

Lovrenc na Pohorju izvajala strategijo lokalnega razvoja skladno z Uredbo o 

izvajanju lokalnega razvoja, ki ga vodi skupnost, v programskem obdobju 2014-

2020. 

 

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

11. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše pooblašča župana Uroša Razpeta za podpis 

pristopne izjave, ustanovne pogodbe, predlaganje predstavnikov in za izvedbo 

drugih potrebnih aktivnosti za vzpostavitev LAS Drava. 

 

AD/7 

PRAVILNIK O DODELJEVANJU POMOČI DE MINIMIS IN DRUGIH UKREPOV ZA RAZVOJ 

PODJETNIŠTVA, INOVATIVNOSTI IN TURIZMA V OBČINI RUŠE  

Uvodno obrazložitev je podala mag. Karin Jurše /direktorica občinske uprave/.  

Predlagala je, da se v 17. členu spremeni dikcija, in sicer: »stroški za realizacijo samozaposlitev v 

višini do 10 minimalnih mesečnih plač«. Občinska uprava je sledila mnenju odborov, ki so gradivo 

obravnavali. Ugotovljeno je bilo, da ni ovir, da se vsem, ki se samozaposlijo bodisi direktno iz 

brezposelnosti ali iz podjetja, kjer so zaposleni, dodeli do 10 minimalnih plač. Hkrati pa se naredi 

sprememba v tretjem odstavku istega člena, ki glasi: »za zaposlovanje kot aktivni iskalec zaposlitve in 

do 10 minimalnih mesečnih plač za primer samozaposlitve predhodno zaposlene osebe«. Tudi tukaj 

se številka 5 spremeni v številko 10. Ostale določbe pravilnika ostanejo enake.  

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

 

Zdenka Steblovnik Župan – podpredsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala Pravilnik o dodeljevanju pomoči de minimis in predlaga 

OSOR, da ga sprejme.  

Jožef Babič – predsednik OGF 

Odbor za gospodarstvo in finance je obravnaval Pravilnik o dodeljevanju pomoči de minimis in 

predlaga OSOR, da ga sprejme s predlaganimi spremembami.  
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Drago Bolčina – predsednik OKGP 

Odbor za komunalno gospodarstvo in prostor je obravnaval Pravilnik o dodeljevanju pomoči de 

minimis. V zvezi s tem so sprejeli tri sklepe, in sicer: 

1. OKGP predlaga občinski upravi, da v prihodnih mesecih pripravi pravilnik de minimis za 

področje kmetijstva in pravilnik o državnih pomočeh za kmetijstvo; 

2. da se spremeni število minimalnih plač, in sicer iz 5-ih plač na 10 minimalnih plač (kar se je že 

upoštevalo); 

3. OKGP predlaga OSOR, da sprejme Pravilnik o dodeljevanju pomoči de minimis in drugih 

ukrepov za razvoj podjetništva, inovativnosti, turizma v Občini Ruše s podanimi pripombami.  

 

V razpravi je Drago Bolčina poudaril, da je v proračunu potrebno za te namene zagotoviti sredstva. 

Občinska uprava mora zagotoviti, da z razpisom pridobi večje število posameznikov, ki bi želeli 

pridobiti sredstva razpisana s tem pravilnikom in da ta sredstva dodelijo tistim, ki se bodo prijavili na ta 

razpis. 

 

Odgovor je podala mag. Karin Jurše, ki je povedala, da bodo svetniki tisti, ki bodo pri sprejemanju 

proračuna podprli takšno usmeritev. Razpis bo objavljen v tekočem letu, zaprl pa se bo v začetku 

meseca oktobra, kar pomeni, da se lahko vlagatelji prijavljajo do meseca oktobra. V oktobru se bo 

sestala komisija, pregledala vloge in dodelila sredstva. Vsi, ki bodo upravičeni do denarnih sredstev, 

jih bodo prejeli do konca leta (v decembru). V letu 2017 bodo lahko prijavljali vse aktivnosti od oktobra 

leta 2016 do oktobra 2017. Ambicija občine je, da se uporablja več različnih ukrepov iz pravilnika. 

Predvideni so tudi razpisi za male investicije, saj sedaj naši podjetniki težko konkurirajo na razpisih 

podjetniškega sklada zaradi pogojev. V tem pravilniku je predvideno tudi, da se bo lahko podelilo tudi 

do 100 % upravičenih stroškov, kar pomeni, da lahko nekomu zelo pomagajo pri investiciji oz. pri 

zaposlovanju. 

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

12. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Pravilnik o dodeljevanju pomoči de minimis 

in drugih ukrepov za razvoj podjetništva, inovativnosti in turizma v Občini Ruše 

s predlaganimi spremembami. 

 

AD/8 

PRAVILNIK O PORABI PRORAČUNSKI SREDSTEV ZA DELO KRAJEVNIH ODBOROV V OBČINI 

RUŠE  

Uvodno obrazložitev je podala mag. Karin Jurše /direktorica občinske uprave/.  

Predsedujoči je v nadaljevanju pozval predsednike delovnih teles, da podajo poročilo. 

 

Zdenka Steblovnik Župan – podpredsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je obravnavala Pravilnik in predlagajo OSOR-ju, da ga sprejme. 

Jožef Babič – predsednik OGF 

Odbor za gospodarstvo in finance je obravnaval Pravilnik o porabi proračunskih sredstev za delo 

krajevnih odborov v Občini Ruše in predlaga OSOR, da ga sprejme. 

Razprave ni bilo. 

 

Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR  

Soglasno /14 ZA/ je bil sprejet 

13. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Pravilnik o porabi proračunskih sredstev za 

delo krajevnih odborov v Občini Ruše. 
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AD/12 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 

Vprašanja 

Jožef Babič 

- Ali je izvedensko mnenje o oškodovanju poslovanja CEZAM-a izvedeno oz. pripravljeno in 

kakšno je oškodovanje. 

Drago Škof 

- 6. 12. 2015 je bilo na parkirišču pri stari pekarni organizirano Miklavževanje. Prisotnih je bilo 

približno 120 otrok in tudi odraslih. Zakaj občina ni imela posluha za to prireditev. Organizator 

je bil lastnik lokala Caffe Picanto.  

Drago Bolčina 

- Kaj se namerava umestiti v izpraznjene prostore knjižnice v Kulturnem domu Ruše. 

 

Pobude  

Stanko Krainer 

- Prebivalci ob Mariborski cesti, vzhodno od hotela Veter, opozarjajo na nevarnost za pešce. 

Omenjeni del ceste nima pločnika, prehod za pešce pa je šele pri krožišču. Že večkrat so bili 

izpostavljeni nevarnosti, zato v izogib morebitne nesreče občinski upravi predlagajo, da v tem 

delu ceste poskrbijo za ustrezno varnost pešcev.  

Petra Mušič 

- KMVVI predlaga občinskim svetnikom, da znesek sejnine seje občinskega sveta nameni v 

humanitarne namene – krajevnim organizacijam RK Ruše, Bistrica ob Dravi in Smolnik – Fala 

za nakup prehranskih paketov. 

Drago Bolčina 

- V doglednem času organizirati javno razpravo na temo – CEZAM Ruše v luči izvajanja 

direktorja Kosija na Občinski svet Občine Ruše. 

Monika Pevec 

- Je kakšna možnost, da se uredi natančnejši »opis« postaje za avtobus (na spletni strani), 

predvsem v Rušah (npr.: Ruše - šola, Ruše – TDR). 

 

AD/13 

INFORMACIJE ŽUPANA IN OBČINSKE UPRAVE 

 

Župan je podal naslednje informacije: 

- v gradivu so dobili štiri poročila – pisna informacija; 

- vesel je, da smo odprli novo knjižnico. Knjižnica bo imela kmalu nov obratovalni čas, in sicer 

od 11. do 19. ure vsak dan med tednom. Prav tako bo knjižnica odprta tudi ob sobotah; 

- knjižica v Bistrici ob Dravi je težko dostopna in občinska uprava je predlagala, da bi bilo to 

urejeno z bibliobusom, ki je bolj dostopen za starejše občane. Prostore, v katerih je sedaj 

knjižnica, bi lahko namenili za druge dejavnosti; 

- pripravlja se proračun in vsi predlogi so dobrodošli. Želja je, da bi proračun sprejeli na prvi seji 

v novem letu; 

- lotili so se iniciative na področju kolesarstva. Imeli so sestanek z župani mariborske in hoške 

občine. Dogovorili so se, da bi ustanovili skupno kolesarsko iniciativo. Dogovarjali so se o 

kolesarskem parku, ki bi zajel vse tri občine.  

 

Drago Škof je vprašal, kdaj bo vodnjak I zopet uporaben. 
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Župan je podal odgovor, da je vodnjak I. že neoporečen in že priključen na sistem. Vodovod in 

strokovne službe morajo raziskati, kdo je krivec za onesnaženje vodnjaka. 

 

Jožefa Babiča je zanimalo, kako je s pripravo proračuna. Po elektronski pošti so svetniki dobili sklep o 

začasnem financiranju, vendar tega v gradivu nimajo.  

 

Mag. Karin Jurše je odgovorila, da sklep o začasnem financiranju sprejme župan, če še ni sprejet 

proračun za naslednje leto. Ta dokument so svetniki dobili. Če pa se v treh mesecih proračun ne 

sprejme, mora o začasnem financiranju za naprej odločati OSOR.  

 

Drago Bolčine je povedal, da pri Rdečem križu Ruše poteka akcija za doniranje sredstev za nakup 

paketov. Člani KMVVI so sprejeli dogovor, da se zadnji sejnini OSOR-ja odpovedo v korist Rdečemu 

križu. Pozval je vse svetnice in svetnike, da se tudi oni odpovedo sejnini. 

 

Seja je bila zaključena ob 17.08 uri 

 

 

Zapisnikarica: 

Ksenija Šef 

Uroš Razpet, u.d.i.a., MBA 

ŽUPAN 


